
BARCELONA, SPAIN 2014 

 

V Novembry roku 2013 som sa zúčastnil súťaže Festival vedy a techniky, z ktorého som postúpil na 

mezinárodné kolo v Barcelone. Súťažil som zo svojim projektom Light Cube. 

Bolo 9. Apríla a čakanie na Barcelonu sa znižovalo. O 17:00 hodine som prišiel na Bratislavské Letisko. 

Bol som plný očakávania a mal som veľa otázok na moju delegátku. Po 2 hodinovom lete sme 

šťastlivo pristáli v Girone na letisku a odtiaľ sme šli autobusom rovno do Barcelony. Ihneď po 

príchode na autobusovú stanicu nás čakal sprievodca ktorý zaobstarala organizácia Magma. Našli 

sme taxík a odišli sme na rezidenciu. Po príchode na rezidenciu bolo všetko inak ako som si myslel 

z papierov ktoré sme dostali že budeme bývať na internátoch. Budova to bola jednoduchá ale čo sa 

týkalo vybavenia to bolo prekvapivé. Úplne ma prekvapili izby ktoré boli na kartu.  

Hneď skoro ráno sme sa stretli na recepcií odkiaľ nás zobral sprievodca na výstavisko. Bolo to dosť 

ďaleko od rezidencie ale šli sme hromadnou dopravou. Najviac čo ma prekvapilo bolo všeobecne 

správanie ľudí ktorý tam žijú. Milí ľudia a najviac boli milí aj šoféry autobusov. Po dlhom cestovaní 

sme prišli na výstavu, vystavili postre a išli na otváraciu ceremóniu. Čakali sme od ceremónie veľa 

a priam sklamanie keďže bolo všetko v katalánčine. Po uvítaní sme šli ku svojim stánkom 

a prezentovali. Po ukénčení sme sa presunuli na rezidenciu a odtial hneď do mesta aby sme niečo 

stíhali pretože sme končili o 18:00 večer takže sme mali málo času. Navštívili sme La Ramblu čo je 

známa Barcelonská ulica.  

Na druhý deň nás čakalo prezentovanie až do 18:00 a hned sme už sami bežali do rezidencie sa 

prezliecť a išli sme si pozrieť na hrajúcu fontánu. Vyskúšal som taktiež ich známu paeiu ktorá mi 

chutila ako rizoto. Posledný deň vystavovania sme dostali po prezentáciach diplomi my zo 

zahraničných krajín. Následne nás čakal uzatvárací ceremoniál ktorý bol nudný a zasa všetko 

v katalánčine aj keď tam boli anglické titulky ale nie vždy. Po skončení sme sa bežali pozrieť na La 

Sagrada Família čo je obrovská katedrála ktorá ešte stále nie je dokončená a mala by byť v roku 2015. 

Hneď potom sme sa šli pozrieť na Gaudiho domy ale bohužial sme videli iba jeden pretože sme 

nemali veľa času.  

Ráno sme sa prepravili na letisko a čakali na let. Po príjemnom lete sme pristáli v chladnej Bratislave 

kde bolo 14 stupňov a v Girone bolo 24 stupňov takže rozdiel veľký. 

Získal som veľa skúseností, naučil som sa prezentovať a snažil som sa dohovoriť aj keď nevedeli po 

anglicky ale dohovorili sme sa, niečo som si zlepšil alebo aj niečo nové naučil z anglického jazyka, 

spoznal som veľa ľudí, videl som nové technológie ktoré predstavovali. 

Týmto by som sa chcel poďakovať všetkým ľuďom, ktorí ma pri mojej práci podporovali. Najväčšie 

Ďakujem patrí Ing. Arch. Márií Brondošovej, ktorá ma odborne usmerňovala a taktiež aj ostátným 

profesorkám a profesorom ktorý mi pomohli k tomuto úspechu a hlavne spoločnosti Amavet. 

 

          David Duha 


